
 

 

VISKI GENERALFORSAMLING 2024 

 

Punkt 1: Valg af dirigent  

Bestyrelsen foreslår Ivar Ulrich 

 

Punkt 2: Formandens beretning 

 

Punkt 3: Regnskabet forelægges af kassereren.  

Årets indtægter var på kr. 534.000, - og de samlede udgifter androg kr. 339.000, -. Så årets 

overskud var på kr. 195.000, - 

Den altovervejende indtægt er kontingent. 

De største udgifter er strøm, anlægsudgifter (varmtvandsbeholdere – badeplatform) og 

rengøring.  

Punkt 4: Indkomne forslag: 

1) Bestyrelsen bemyndiges til at nedsætte en arbejdsgruppe til undersøgelse af forskellige 

muligheder for at udvide omklædningsfaciliteterne i VISKI. Arbejdsgruppens størrelse og 

mandat fastsættes af bestyrelsen. 

[Forslagsstiller: ”Ronkedor-societet” ved Ivar Ulrich) 

Bestyrelsens umiddelbare holdning: 

Bestyrelsen behøver ikke generalforsamlingens bemyndigelse til at nedsætte udvalg. 

Bestyrelsen er enig i, at vores omklædningsfaciliteter er udfordret. 

Bestyrelsen har allerede haft uformel kontakt til kommunen vedr. muligheden for at 

bygge omklædningsfaciliteter i mellemrummet mellem dykkerklubben og Sjægtehusene 

– uden held pga. manglende rådige bygge-procenter. 

Bestyrelsen vil dog meget gerne have tilsagn fra medlemmer, der vil udforske og arbejde 

på alternative muligheder for at udvide vores omklædning. 

 

2) Antallet af medlemmer: 

a. Bestyrelsen bemyndiges til at optage yderligere medlemmer fra den etablerede 

medlemsliste således, at det samlede antal ikke overstiger 900 medlemmer. 

[Forslagsstiller: Bestyrelsen]  

 

b. Det nuværende medlemstal fastholdes 

[Forslagsstiller: Annie Toft Nørgård] 

 

3) Reparation af Badeplatformen 

[Forslagsstiller Svend Purup} 

(Se bilag for beskrivelse) 

 

  



 

 

Bestyrelsens umiddelbare holdning: 

Vi ønsker ikke at lade os binde af en generalforsamlingsbeslutning omkring et detaljeret 

forslag til renovering af vores faciliteter. 

Vi har modtaget et forslag alene med ”estimerede” priser – og ikke et gennemarbejdet 

tilbud fra en entreprenør. Den estimerede pris beløber sig til kr. 33.000, - og indbefatter 

ikke en ”udjævning” af den meget ru overflade på den ”nye” platform.  

Bestyrelsen har fuld fokus på, at adgangsforholdene til fjorden er så gode og så sikre 

som muligt. Platformen renoveres løbende. 

 

Punkt 5: Fastsættelse af kontingent 

Bestyrelsen indstiller til en fastholdelse af det nuværende kontingent på kr. 500,- pr. år (+ kr. 

100,- for at komme på venteliste/indmeldelsesgebyr). 

 

Punkt 6: Valg til bestyrelsen for to år.  

(Lotte og Birthe er på valg, og der er en vakant plads, da Carsten er trådt ud). 

Der skal vælges tre til bestyrelsen. 

Følgende har p.t. meldt deres kandidatur: 

Annie Toft Nørgård 

Mia Kanstrup 

Birthe Knudsen Andersen (er indstillet på evt. genvalg) 

 

Punkt 7: Valg af to suppleanter til bestyrelsen (for et år).  

1. Suppleant:  

2. Suppleant:  

 

Punkt 8: Valg af en revisor (for to år)  

Finn er på valg. Finn modtager genvalg. 

 

Punkt 9: Valg af en revisorsuppleant (for et år).  

Steen Nielsen var på valg. Steen modtager (som altid) genvalg. 

 

Punkt 10: Eventuelt 

Bestyrelsen ønsker at drøfte følgende punkter: 

1) Ambitionsniveau for 20 års jubilæumsfest (november 2024). 

2) Etablering af et fast håndværkerteam til støtte for "pedel" Lars Vestergård. 

 

 

  


